
Z A P I S N I K 
 

sa 27. sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 3. rujna 2024. 

godine u Sisku, u dvorani Hotela Panonija, Ulica Ivana Kukuljevića Sakcinskog 21, s 

početkom u 10,00 sati. 
 

Nazočni vijećnici: Nikola Abramović, Nikola Arbutina, Dalibor Bišćan, Martina 

Bočkor, Ivan Brlečić, Ernest Ciprijanović, Marin Čačić, Mato Fofić, Emil Franjević, Višnja 

Jerman, Tena Jevak Benčić, Đurđica Jurić, Domagoj Kelović, Danijel Kljaić, Sanja Kozarić, 

Tomislav Kralj, Mijo Latin, Mario Markić, Ivan Nekvapil, Sanja Štingl-Vlašić, Dubravka 

Šurlan, Slavko Tepavac, Milan Vrga, Oliver Žegarac i Anto Žilić. 

 
 

Nenazočni vijećnici: Branka Bakšić, Daniel Berdais, Dara Bursik, Luca Gašpar Šako, 

Katarina Kihalić, Davor Kljakić, Liljana Lampert, Vlado Ledvaj, Srđan Marić, Damir 

Markuš, Vlatko Sedlaček, Ines Simić, Igor Školneković, Srećko Telar. 
        
        

Drugi nazočni: Ivan Celjak – župan Sisačko-moslavačke županije, Mihael Jurić - 

zamjenik župana Sisačko-moslavačke županije, Mirjana Oluić - zamjenica župana Sisačko-

moslavačke županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Sanja Mioković – 

pročelnica Upravnog odjela za poslove župana, Marijana Klobučar Bobetko - pročelnica 

Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Darjan Vlahov - pročelnik Upravnog 

odjela za gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU, Alenka Ljubešić - 

pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i hrvatske branitelje, Anita Sinjeri-

Ibrišević - pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu, ruralni razvoj, zaštitu okoliša i 

prirode, Robertina Štajdohar - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, 

mlade i civilno društvo, Blanka Bobetko Majstorović - pročelnica Upravnog odjela za 

prostorno uređenje, graditeljstvo i obnovu, Kristina Prpić - pročelnica Službe za unutarnju 

reviziju, Ivana Žuk - voditeljica Odsjeka za poslove Skupštine, imovinske i upravno-pravne 

poslove, Sanja Habek - ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije, Stipo 

Šapina - ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije, Silvija Desić 

Basarić - ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije, Margita 

Malnar - v.d. ravnateljice Zavoda za prostorno uređenje Sisačko-moslavačke županije, Ružica 

Čakširan - ravnateljica Doma za starije osobe Petrinja, Damir Borić - ravnatelj Doma za 

starije osobe Petrinja, Renata Tominović Ceković – ravnateljica Doma za starije osobe Glina, 

Dragica Vugić – ravnateljica Javne ustanova za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode, 

Domagoj Mosler - ravnatelj Lječilišta Topusko, Ivana Plavec – ravnateljica Turističke 

zajednice Sisačko-moslavačke županije, Andreja Šeperac - ravnateljica Regionalnog 

koordinatora Sisačko-moslavačke županije, Ivica Valent - ravnatelj Kulturno - povijesnog 

centra Sisačko-moslavačke županije, Iva Kolar Ferenčak - zamjenica ravnatelja  Ljekarni 

Sisačko-moslavačke županije, Marija Petranović – ravnateljica Doma za odrasle osobe 

Petrinja, Inoslav Brkić – ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije, 

Dijana Dasović – v.d. ravnateljice Neuropsihijatrijske bolnice Dr. Ivan Barbot Popovača, te 

predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
        

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić. 
 

Sjednici Županijske skupštine od 39 vijećnika bilo je prisutno 25 vijećnika. 

 

Zapisnik sa 26. sjednice Županijske skupštine održane 3. srpnja 2024. godine usvojen 

je sa 22 glasa za i ništa glasova protiv. 
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Nakon toga je sa 22 glasa za usvojen slijedeći 

 

                                              D N E V N I   R E D 

1. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Sisačko-moslavačke županije 

za razdoblje siječanj do lipanj 2024. godine, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije 

2. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje preraspodjele sredstava planiranih u 

Proračunu Sisačko-moslavačke županije za razdoblje siječanj do lipanj 2024. godine, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Sisačko-moslavačke županije za I.-VI. mjesec 2024. godine – Prijedlog Zaključka o 

davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za I.-VI. mjesec 2024. 

godine, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije 

4. Prijedlog Odluke o izgradnji pristupne ceste s komunalnom infrastrukturom do 

Županijskog naselja „Zelenjak“ u Sisku, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije 

5. Prijedlog Odluke o odabiru za financiranje Mikro-investicijskog projekta „Poboljšanje 

zdravstvene infrastrukture Odjela za pulmologiju i palijativnu skrb u Petrinji“,  

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije 

6. Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 

Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije 

7. Prijedlog Plana mreže dječjih vrtića na području Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije 

8. Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti Kulturno-povijesnog centra Sisačko-

moslavačke županije,  

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije 

9. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Sisku, 

Predlagatelj Odbor za izbor i imenovanja 

10. Prijedlog Rješenja o razrješenju suca porotnika Općinskog suda u Sisku. 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

 
 

Nakon toga vijećnici su imali AKTUALNI SAT. 
 

1.Vijećnik Mijo Latin istaknuo je kako se obnova zgrade u Rimskoj 19 privodi samom 

kraju te je upitao kada se može očekivati otvorenje vrtića i da li će vrtićki program biti 

standardni ili se može očekivati nešto novo. 
 

Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je obnova objekta pri kraju. Objekt je prije 

koristilo Ministarstvo pravosuđa i uprave te im je prostor postao neadekvatan za obavljanje 

njihove djelatnosti. U objektima u Rimskoj 19 svoju djelatnost obavljati će prvi županijski 

vrtić, Glazbena škola Frana Lhotke i Kulturno-povijesni centar Sisačko-moslavačke županije. 

Manji dio prostora koristit će i Srednja škola Viktorovac. Sisačko-moslavačka županija je 

prva županija u Republici Hrvatskoj koja je odlučila osnovati svoj vrtić kako bi se podigli 

kapaciteti za predškolski odgoj. Objekt je u statusu opremanja, kada se dobije završno 

izvješće inženjera ide kontrola minimalnih tehničkih uvjeta i onda će vrtić moći započeti sa 

radom. 
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Pročelnica Robertina Štajdohar odgovorila je da je vrtić prošao verifikaciju programa 

na Ministarstvu znanosti, obrazovanja i mladih, imat će četiri vrtićke grupe. Osim redovnog 

programa predškolskog odgoja pokrenut će se i posebni programi engleskog jezika, 

matematičkog programa i glazbene kulture. Posebni program Montessori neće odmah krenuti 

sa radom pri otvorenju vrtića, a za vrtić je nabavljena najmodernija didaktička oprema. 
 

2.Vijećnik Domagoj Kelović istaknuo je da je jesenski upisni rok završio te ga zanima 

kako su prošli upisi, za koje smjerove je bio najveći interes učenika, da li je broj učenika u 

srednjim školama u porastu ili padu u odnosu na školsku godinu 2023./2024. Vijećnik je 

također upitao da li je Sisačko-moslavačka županija tijekom ljeta provodila ulaganja u 

školama čiji je osnivač. 

 

Pročelnica Robertina Štajdohar odgovorila je da nema pada broja učenika. Broj 

upisanih učenika u srednje škole u školskoj godini 2023./2024. je 3985 učenika, a u ovoj 

školskoj godini upisano je 4172 učenika. Sve mjere stipendiranja, ulaganja u škole, suradnja i 

podrška u školskim i izvanškolskim aktivnostima doprinijelo je da se učenici zadržavaju u 

Sisačko-moslavačkoj županiji. Otvaranje učeničkih domova će zainteresirati druge učenike da 

se dosele na područje Siska, Petrinje i Kutine te će se dodatno povećati broj upisanih učenika 

u srednje škole. 

 

Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da su se u 38 odgojno obrazovnih ustanova 

obavljali radovi koji su bili potrebni. U nekim školama mijenjani su parketi, klimatizacija, 

uređeno je parkiralište, kupljena je nova oprema za niz škola, automobili za prijevoz toplih 

obroka na dislocirane lokacije, izvršeni su radovi krečenja, kupljena je informatička oprema. 

Pročelnik je također istaknuo da učenički dom u Sisku uskoro počinje sa radom. 
 

 3. Vijećnica Sanja Štingl-Vlašić upitala je u kojoj je fazi završetak radova na zgradi 

Komande i koja je njezina namjena. Vijećnica je također upitala kolika su ulaganja i u kojoj je 

fazi dovršetak radova na specijalnoj bolnici za pulmologiju u Petrinji i koliko je ulaganje u 

palijativnu skrb. 
 

Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da su radovi na zgradi Komande u završnoj 

fazi. Svoj trajni smještaj tamo će naći više ustanova u nadležnosti Sisačko-moslavačke 

županije i dio onih koji su tu zgradu koristili i prije potresa. U zgradu će se smjestiti Javna 

ustanova Regionalni koordinator Sisačko-moslavačke županije, Trgovačko društvo SI-MO-

RA, Županijska vatrogasna zajednica, Turistička zajednica Sisačko-moslavačke županije, 

Inspektorat. Od Grada Siska je dobivena suglasnost za uređenje okoliša. U zdravstvenu 

infrastrukturu je uloženo najviše do sada, nabavljena je oprema u vrijednosti 9 mln eura. 

Sisačko-moslavačka županija više nije osnivač Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak, ali su 

projekti koji su započeti nastavljeni. Radi se i kisikana kako bi se opskrbila i stara i nova 

bolnica u Petrinji kisikom. Zgrada stare bolnice je pred završetkom. 
 

 4. Vijećnica Martina Bočkor upitala je da li će sve škole u Petrinji biti spremne za 

početak nastave te kako napreduju radovi na dnevnom boravku za starije osobe u domu u 

Kutini. 
 

Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da će Srednja škola Petrinja biti spremna za 

početak nastave, dobivena je uporabna dozvola, prošao je tehnički pregled i za pristupnu cestu 

i za samu školu. Škola počinje sa radom sa prvim danom nastave, dolazi Ministarstvo 

znanosti i obrazovanja u pregled minimalnih tehničkih uvjeta. Škola je izgrađena i opremljena 

po državnom pedagoškom standardu. Vezano uz produženi boravak Doma za starije osobe 

Sisak, Podružnica u Kutini u tijeku je opremanje produženog boravka i uskoro će početi sa 

radom. 
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Aktualni sat završio je u 10,30 sati. 

 
 

TOČKA 1. 

Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Sisačko-moslavačke 

županije za razdoblje siječanj do lipanj 2024. godine 
 

Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je temeljem odredbi 

članka 88. Zakona o proračunu utvrđena obveza izvršnog tijela jedinice lokalne i područne 

(regionalne) samouprave da podnese polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna  

predstavničkom tijelu do 30. rujna tekuće godine. Proračun Sisačko-moslavačke županije 

usvojen je na 14. sjednici Županijske skupštine u iznosu 283.177.368,25  milijuna €. 

Preraspodjelu sredstava planiranih u Proračunu Sisačko-moslavačke županije donio je župan 

19. travnja 2024. godine te se nije mijenjao ukupan iznos planiranih rashoda i izdataka 

Proračuna. Izmjene i dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije usvojene su na 24. 

sjednici Županijske skupštine u iznosu 315.355.238,72 milijuna €. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za društvene 

djelatnosti, Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša i Odbor za branitelje i žrtve iz 

Domovinskog rata dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 

Proračuna Sisačko-moslavačke županije za razdoblje siječanj do lipanj 2024. godine. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, 3 protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Sisačko-moslavačke županije za razdoblje 

siječanj do lipanj 2024. godine. 

 

TOČKA 2. 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje preraspodjele sredstava planiranih u 

Proračunu Sisačko-moslavačke županije za razdoblje  

siječanj do lipanj 2024. godine 

 

Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je pravni temelj za 

donošenje Zaključka sadržan u članku 28. Statuta Sisačko-moslavačke županije i članku 60. 

stavku 11. Zakona o proračunu. Odluku o preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu 

Sisačko-moslavačke županije donio je župan 19. travnja 2024. godine i nije se mijenjao 

ukupan iznos planiranih rashoda i izdataka Proračuna. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Zaključka o 

primanju na znanje preraspodjele sredstava planiranih u Proračunu Sisačko-moslavačke 

županije za razdoblje siječanj do lipanj 2024. godine. 

 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i 3 suzdržana) 

donijet Zaključak o primanju na znanje preraspodjele sredstava planiranih u Proračunu 

Sisačko-moslavačke županije za razdoblje siječanj do lipanj 2024. godine. 
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TOČKA 3. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Sisačko-moslavačke županije za I.-VI. mjesec 2024. godine – Prijedlog Zaključka 

o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za  

I.-VI. mjesec 2024. godine 

 

 Ravnatelj Stipo Šapina u uvodu je iznio da su Financijskim planom za 2024. godinu 

predviđeni ukupni prihodi poslovanja u visini od 17.110.000,00 eura dok su isti ostvareni u 

iznosu od 3.028.547,69 eura za polugodišnje razdoblje, odnosno 17,70% godišnjeg plana. 

Rashodi poslovanja iznose 2.584.282,41 eura što je 21,18% godišnjeg plana. Štete nastale kao 

posljedica potresa 2020. godine sanirane su zaključno sa 2023. godinom i uslijed toga u 2024. 

godini smanjeni su rashodi. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije za I.-VI. mjesec 2024. godine – Prijedlog Zaključka o davanju 

suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za 

ceste Sisačko-moslavačke županije za I.-VI. mjesec 2024. godine. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i 3 suzdržana) 

donijet Zaključak o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog 

plana Županijske uprave za ceste Sisačko-moslavačke županije za I.-VI. mjesec 2024. godine. 

 

 

 

TOČKA 4. 

Prijedlog Odluke o izgradnji pristupne ceste s komunalnom infrastrukturom do 

Županijskog naselja „Zelenjak“ u Sisku 

 

Pročelnica Blanka Bobetko Majstorović u uvodu je iznijela da je Sisačko-moslavačka 

županije za potrebe smještaja stradalnika kojima su stambeni objekti oštećeni u potresima na 

području Sisačko-moslavačke županije započela izgradnju  Županijskog naselja „Zelenjak“ u 

Sisku. Za potrebe pristupa do Županijskog naselja „Zelenjak“ u Sisku planirana je izgradnja 

pristupne ceste s komunalnom infrastrukturom. Sisačko – moslavačka županija je temeljem 

Suglasnosti Grada Siska i Suglasnosti Sisačkog vodovoda pokrenula postupak izrade 

projektno-tehničke dokumentacije za izgradnju ceste s pratećom infrastrukturom. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

izgradnji pristupne ceste s komunalnom infrastrukturom do Županijskog naselja „Zelenjak“ u 

Sisku. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Dubravka Šurlan. 

 

Nakon toga je, većinom glasova (22 za, ništa protiv i 3 suzdržana) donijeta Odluka o 

izgradnji pristupne ceste s komunalnom infrastrukturom do Županijskog naselja „Zelenjak“ u 

Sisku. 
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TOČKA 5. 

Prijedlog Odluke o odabiru za financiranje Mikro-investicijskog projekta 

„Poboljšanje zdravstvene infrastrukture  

Odjela za pulmologiju i palijativnu skrb u Petrinji“ 
 

 

Pročelnik Darjan Vlahov u uvodu je iznio da se ovom Odlukom odobrava financiranje 

Mikro-investicijskog projekta Sisačko-moslavačke županije „Poboljšanje zdravstvene 

infrastrukture Odjela za pulmologiju i palijativnu skrb u Petrinji“. Procijenjena vrijednost 

investicijskog projekta iznosi 361.062,50 eura sa PDV-om. Sredstva za financiranje osigurana 

su u iznosu od 230.000,00 eura sa PDV-om dodijeljenih temeljem Ugovora sklopljenim sa 

Ministarstvom regionalnog razvoja i fondova Europske unije i u Proračunu Sisačko-

moslavačke županije za 2024. godinu. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Odluke o odabiru za financiranje Mikro-investicijskog projekta „Poboljšanje 

zdravstvene infrastrukture Odjela za pulmologiju i palijativnu skrb u Petrinji“. 

 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Sanja Štingl-Vlašić. 
 

Nakon toga je, većinom glasova (25 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta 

Odluka o odabiru za financiranje Mikro-investicijskog projekta „Poboljšanje zdravstvene 

infrastrukture Odjela za pulmologiju i palijativnu skrb u Petrinji“. 

 

 

 

TOČKA 6. 

Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne 

zaštite Sisačko-moslavačke županije 
 

 Pročelnica Anita Sinjeri Ibrišević u uvodu je iznijela da se ovom Odlukom određuju  

pravne osobe od interesa za sustav civilne zaštite Sisačko-moslavačke županije s ciljem 

priprema i sudjelovanja u aktivnostima smanjenja rizika od katastrofa, pružanja brzog 

odgovora na prijetnje i opasnosti te ublažavanja posljedica katastrofa i velikih nesreća. Pravne 

osobe od interesa za sustav civilne zaštite sudjeluju u provedbi mjera i aktivnosti u sustavu 

civilne zaštite ljudskim snagama i materijalnim resursima u skladu sa zadaćama koje su dobile 

ovom Odlukom i koje će razraditi kroz svoje Operativne planove. Pravne osobe od interesa za 

sustav civilne zaštite Sisačko-moslavačke županije dužne su se odazvati zahtjevu načelnika 

Stožera civilne zaštite Sisačko-moslavačke županije i načelnika Stožera civilne zaštite 

Republike Hrvatske te sudjelovati s ljudskim i materijalnim resursima u provedbi mjera i 

aktivnosti u sustavu civilne zaštite.  

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Sisačko-moslavačke županije. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (25 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Sisačko-

moslavačke županije. 
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TOČKA 7. 

Prijedlog Plana mreže dječjih vrtića na području Sisačko-moslavačke županije 
 

 Pročelnica Robertina Štajdohar u uvodu je iznijela da  mreža vrtića predstavlja pregled 

organiziranog predškolskog odgoja i obrazovanja kao i osnovu za daljnje širenje djelatnosti na 

području za koji je utvrđena. Planom mreže utvrđuju se dječji vrtići i druge pravne osobe koje 

obavljaju djelatnost predškolskog odgoja na području za koji se mreža utvrđuje, sa svim 

njihovim objektima u kojima se provode programi. Na području Sisačko-moslavačke županije 

djeluje 14 matičnih vrtića i 30 područnih objekata. U 3 osnovne škole provodi se program 

predškolskog odgoja i obrazovanja te program predškole, a u dvije osnovne škole provodi se 

samo program predškole. U navedenim ustanovama provode se redovni programi njege, 

odgoja, obrazovanja, zdravstvene zaštite, prehrane i socijalne skrbi djece predškolske dobi te 

posebni poludnevni i kraći programi, program predškole i drugi programi važni za razvoj 

predškolskog odgoja u Sisačko-moslavačkoj županiji. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Plana mreže 

dječjih vrtića na području Sisačko-moslavačke županije. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (25 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Plan mreže dječjih vrtića na području Sisačko-moslavačke županije. 
 

TOČKA 8. 

Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti Kulturno-povijesnog centra  

Sisačko-moslavačke županije 
 

 Pročelnica Robertina Štajdohar u uvodu je iznijela da se proširuje djelatnost Kulturno-

povijesnog centra Sisačko-moslavačke županije na djelatnosti pružanja audio i/ili 

audiovizualnih medijskih usluga, djelatnost pružanja usluga elektroničkih publikacija, 

djelatnost objavljivanja audiovizualnog i radijskog programa, djelatnost pružanja medijskih 

usluga, televizije i/ili radija, audiovizualne djelatnosti, komplementarne djelatnosti 

audiovizualnim djelatnostima, organiziranje sajmova, priredbi, kongresa, koncerata, 

promocija, zabavnih manifestacija, izložaba, seminara i tečajeva. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

proširenju djelatnosti Kulturno-povijesnog centra Sisačko-moslavačke županije. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i 3 suzdržana) 

donijeta Odluka o proširenju djelatnosti Kulturno-povijesnog centra Sisačko-moslavačke 

županije. 
 

TOČKA 9. 

Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Sisku 
 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj u uvodu je iznio da se 

utvrđuje Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Sisku da se za 

suce porotnike imenuju Sanja Kihalić i Brankica Crljenko.  
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika 

Općinskog suda u Sisku. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (25 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeto Rješenje o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Sisku. 
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TOČKA 10. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju suca porotnika Općinskog suda u Sisku 
 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj u uvodu je iznio da se 

Mirjana Lončar razrješuje dužnosti suca porotnika Općinskog suda u Sisku na osobni zahtjev. 
 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Rješenja o razrješenju suca porotnika 

Općinskog suda u Sisku. 
 

Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (25 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeto Rješenje o razrješenju suca porotnika Općinskog suda u Sisku. 
 

 

 

 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zaključio je sjednicu u 11,10  sati. 
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